

ANKLE SAFETY BOOT

بوط سلامة حتى الكاحل

خصائص المنتج :

بوط سلامة حتى الكاحل موديل 9010 مصنوع من طبقة الجلد الطبيعي الداخلية المعالج وبسماكة 1.8 الى 2.0 ملم. يحتوى على حديد لحماية اصابع القدم حتى 200 جول نعل داخلي من ستانلس ستيل لحماية اسفل القدم من الوخز والإختراق، النعل الخارجي مصنوع من مادة بوليورثان Double Density ثنائية الكثافة مثبت بالكبس الحراري مبطن بمادة المانعة للتعرق Drylex Lining Grey، النعل مقاوم للمواد الكيماوية والانزلاق والزيوت والحرارة لغاية 200 درجة مئوية ومقاوم للكهرباء الساكنة.



General Features

The 9010 ankle safety boot is made with a 1.8 to 2.0 mm thick, treated natural leather lining. It features a steel toe guard for up to 200 joules of protection, a stainless steel insole to prevent punctures, and a double-density polyurethane outsole with a heat-sealed, sweat-wicking Drylex lining in grey. The sole is resistant to chemicals, slips, oils, and heat up to 200°C, and is also static-resistant.

Standards

•Certified to : EN ISO 20345:2011 S3 SRC



United Safety & Fire Fighting Systems Co. Ltd.
Sulaiman Nabulsi Street Al Abdali Amman
Tel 0776060806 www.toolsandsafety.shop



*Safety
is for
life*